
 Protokół Nr XXXVI/2010 
z XXXVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 22 kwietnia  2010r. 
 

 
Sesja Rady Gminy odbyła się w sali Remizy StraŜackiej w Lubominie. 
Początek obrad o godz. 10.00 – zakończenie 13.00. 
Podjęto uchwały od  Nr 175 do Nr 180. 
Przewodniczący Rady – p. Paweł Miąsko otworzył sesję  i po powitaniu radnych i gości 
oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 
nr 1, 2 i 3  do nin. protokółu.  
 
Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek dzisiejszej sesji przedstawia się następująco:  
 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Informacja o działalności Wójta  w okresie między sesjami 
3. Podjecie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 

rok 2009 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na 2010 rok 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Osiągnijmy Cel 

Razem”  
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej na 2010r. 

„Osiągnijmy Cel Razem”  
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i opróŜniania 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie gminy 
Lubomino  

9. Wnioski i zapytania radnych, sprawy róŜne 
10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
11. Zamknięcie  obrad  
 
 

Jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród obecnych chciałby wystąpić z wnioskiem 
o dokonanie zmian w wyŜej wymienionym porządku obrad.  
 
Nie wniesiono Ŝadnych uwag do porządku obrad. 
 
 
Ad.2. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami  
 
 
Wójt  - p.A.Mazur  przedłoŜył Radzie informację dotyczącą swojej działalności w okresie                      
                              międzysesyjnym – która stanowi załącznik Nr 4 do nin. protokółu.  
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W związku z przedstawioną informacją zgłoszono następujące zapytania do punktów: 
 
p.P.Trojan  –  pkt 2 –  rozpoczęte zostały juŜ roboty budowlane –inwestycja gospodarka wodno  
                                    ściekowa – czy nie ma obaw, Ŝe zostaną zastosowane materiały gorszej  
                                    jakości  
 
p.Wójt – odpowiadając poinformował, Ŝe są odpowiednie normy zawarte w specyfikacji, a  
               będzie tego pilnował inspektor nadzoru  
                           
p.P.Miąsko  - zapytał ile było złoŜonych ofert i czy były duŜe róŜnice w kwotach  
 
p.W.Michańczyk – poinformował, Ŝe były złoŜone 3 oferty na kwoty :  2.300 tyś, 3 mln,  
                               i  3.800 tyś.  
 
p.D.Małkuszewska – zapytała na jaki okres firma daje gwarancję 
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe na 3 lata 
 
p.P.Trojan – pkt 3 – ogłoszono przetargi na sprzedaŜ działek – czy to są nowe działki,  
                                 czy ogłaszane po raz kolejny  
 
p.W.Michańczyk – poinformował, Ŝe są to kolejne przetargi na te same działki 
 
p.P.Trojan -  zapytał odnośnie pkt 4 w sprawie realizacji zadań w zakresie kultury fizycznej i  
                     sportu – czy to są te same zadania co w poprzednim roku, czy nowe  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe są to zadania cykliczne, które się powtarzają co roku  
 
p.P.Trojan – zapytał ile osób z naszej gminy brało udział w Wojewódzkich Zimowych Halowych  
                     Igrzyskach Wsi w Świątkach  
 
p.I.Gołębiewski – poinformował, Ŝe z naszej gminy w Spartakiadzie brały udział 22 osoby  
 
p.P.Trojan – wystąpił z zapytaniem czy organizacja mistrzostw województwa w piłce siatkowej  
                     LZS, które odbyły się w Lubominie były dofinansowane z zewnątrz, czy  
                     finansowane ze środków własnych  
 
p.I.Gołębiewski – poinformował, Ŝe w naszym zakresie było tylko zabezpieczenie Sali do  
                             przeprowadzenia rozgrywek  
 
 
 
Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy  
          za rok 2009 
 
 
Projekt uchwały w powyŜszej sprawie przedstawił zebranym Przewodniczący Rady Gminy. 
 
p.L.Migryt – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił zebranym opinię Komisji w 
sprawie wykonania budŜetu gminy za 2009 rok. 
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/opinia stanowi załącznik nr 5 do protokółu/. 
 
 
p.P.Trojan – poprosił, aby następnym razem opinia Komisji Rewizyjnej była równieŜ  
                    dostarczana dla radnych z materiałami przed sesją  
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał zebranym opinię Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii o przedłoŜonym sprawozdaniu z 
wykonania budŜetu za 2009 rok.  
 
p.D.Małkuszewska – zapytała dlaczego nie sprzedano działki w Rogiedlach, mimo, Ŝe przetarg  
                                   się odbył, kto dokonuje wyceny nieruchomości 
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe przetarg się odbył, ale oferent zrezygnował i nie zgłosił się do  
               podpisania aktu, wyceny działki moŜe dokonywać biegły wojewody, wycena waŜna  
               jest ok. pół roku 
 
p.P.Trojan – zapytał jaki jest orientacyjny koszt wyceny działki 
 
p.W.Michańczyk – poinformował, Ŝe koszt wyceny działki kształtuje się ok. 300 zł  
 
p.P.Trojan – wystąpił z zapytaniem kto odpowiada za remonty chodników przy drogach  
                     gminnych 
 
p.I.Gołębiewski – poinformował, Ŝe remonty chodników naleŜą do jego obowiązków  
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe są duŜe rozbieŜności kwotowe w  remontach chodników w  
                     m. Bieniewo – 129 zł, w m. Wapnik – 132 zł , a w Lubominie 58 zł za mb. – skąd  
                     taka róŜnica  
 
p.W.Michańczyk – wyjaśnił, Ŝe róŜnice wynikają z tego, Ŝe były róŜne prace wykonywane na  
                               tych chodnikach tzn. na jednym trzeba było przygotować podłoŜe, kłaść                  
                               kostkę i krawęŜnik, na innym tylko kostkę  
 
p.P.Trojan – nie widzę wpływów z funduszy unijnych w budŜecie Gminnej Biblioteki  
                     Publicznej, duŜo się tam dzieje, szkoda więc Ŝe nie są pisane wnioski z Ŝadnych  
                     programów unijnych  
  
                  - zapytał ilu zatrudnionych jest pracowników w GOPS w Lubominie  
 
 
p.H.Radzińska – Kierownik GOPS – poinformowała, Ŝe w  Ośrodku pracuje 6 pracowników  
 
 
p.P.Trojan – w dziale zadania własne w zasiłkach innych jest kwota ok. 60 tyś. zł – jakie to są  
                     zasiłki  
                  - realizacja programu „Pomoc w zakresie doŜywiania” – jaka grupa dzieci korzysta  
                     z tego programu 
                  - szkolenia są ujęte w dwóch miejscach, dlaczego w 1 rozdziale są 2 paragrafy  
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p.H.Radzińska – wyjaśniając poinformowała, Ŝe zasiłki inne to są zasiłki z tytułu macierzyństwa,  
                            korzystają z nich rodziny niepełne, wielodzietne, 
                         - z  programu „Pomoc w zakresie doŜywiania” korzystają dzieci i młodzieŜ ze  
                            szkoły podstawowej i gimnazjum  
 
p.Skarbnik – wyjaśniła, Ŝe szkolenia ujęte są w dwóch paragrafach, poniewaŜ oddzielnie płacone  
                     są koszty wyjazdu, gdy pracownik wyjeŜdŜa w teren, natomiast z drugiego  
                     paragrafu płaci się tylko sam koszt szkolenia 
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe w dziale promocja wykonanie jest na poziomie ok. 70 %, czym to jest  
                     spowodowane, czy coś się nie odbyło, czy z czegoś zrezygnowaliśmy  
                    
p.Wójt – poinformował, Ŝe było to związane z kryzysem, pracownicy byli zobowiązani do  
               oszczędnego wydawania pieniędzy własnych  
 
p.P.Trojan – zapytał jakie są zaległości podatkowe od osób prawnych  
 
p.Skarbnik – poinformowała, Ŝe jest to kwota ok. 13 tyś. zł  
 
p.P.Trojan – nie pytałem o finanse oświaty, poniewaŜ wymaga to dłuŜszej debaty, którą musimy  
                     przeprowadzić 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” podjęła 
uchwałę w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 2009.   
   
Uchwała w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za rok 2009 stanowi 
załącznik nr 5 do nin. protokółu. 
      
 
Ad.4. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyŜszej sprawie.  
 
Następnie odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy za 2009 rok oraz uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej RG Lubomino w sprawie 
absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 2009 rok.  
/opinie stanowią załączniki nr 6 i 7 do nin. protokółu/. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
 
Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” podjęła 
uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2009.    
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Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2009 stanowi załącznik nr 8 
do nin. protokółu. 
 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na 2010 rok  
 
 
 p.Skarbnik - zapoznała zebranych z projektem uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy  
                      Lubomino na 2010 rok 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” podjęła 
uchwałę w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na rok 2010.     
 
Uchwała w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na 2010 rok  stanowi załącznik nr 9 do 
nin. protokółu. 
      
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego pt. „Osiągnijmy  
           Cel Razem”  
 
 
Przewodniczący Rady  - zapoznał zebranych z projektem uchwały w powyŜszej sprawie.  
 
p.M.Szturo – pracownik GOPS – poinformował, Ŝe jest to juŜ trzecia edycja tego projektu, ma na  
                      celu społeczną integrację oraz pobudzania aktywności lokalnej 
 
p.J.Kuczyńska – zapytała jaki rodzaj niepełnosprawności trzeba posiadać Ŝeby uczestniczyć w  
                           projekcie  
 
p.M.Szturo – program ten jest skierowany do rodzin, w których występuje niepełnosprawność  
                      niezaleŜnie od jej stopnia  
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” podjęła 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego pt. Osiągnijmy Cel Razem”.    
 
Uchwała w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na 2010 rok  stanowi załącznik nr 10 
do nin. protokółu. 
      
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej na 2010r.   
           „Osiągnijmy Cel Razem”  
 
 
Przewodniczący Rady  - zapoznał zebranych z projektem uchwały w powyŜszej sprawie.  
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p.M.Szturo – pracownik GOPS – poinformował, Ŝe program jest częścią projektu systemowego  
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” podjęła 
uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej  na 2010r. „Osiągnijmy Cel 
Razem”.    
 
Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej na 2010 rok  „Osiągnijmy Cel 
Razem”  stanowi załącznik nr 11 do nin. protokółu. 
 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać  
           przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w  
           zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i  
           opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie  
           gminy Lubomino  
 
 
Przewodniczący Rady  - zapoznał zebranych z projektem uchwały w powyŜszej sprawie.  
 
p.Wójt – w związku ze zmianą ustawy, nastąpiła zmiana kompetencji, teraz Rada określa w  
               drodze uchwały wymagania jakie powinien spełniać ubiegający się o uzyskanie                             
               zezwolenia na prowadzenie w/w działalności  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” podjęła 
uchwałę w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w  zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i opróŜniania zbiorników bezodpływowych i 
transport nieczystości ciekłych na terenie gminy Lubomino  
 
Uchwała w w/w sprawie  stanowi załącznik nr 12 do nin. protokółu. 
 
 
 
Ad.6. Wnioski i zapytania radnych 
 
 
p.Wójt – wnioskował o ustalenie kwoty opłaty za wyraŜenie zgody na podłączenie  
               nieruchomości do sieci wodociągowej – zaproponował 1.000 zł  
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe nie wszyscy uregulowali opłatę w wys. 3.000 zł za wykonanie  
                     przyłącza wodociągowego z lat ubiegłych, czy moŜna przeprowadzić egzekucję  
                     wobec tych osób 
 
 
p.Wójt – wyjaśniając poinformował, Ŝe nie moŜna, poniewaŜ były to umowy cywilno-prawne  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek p.Wójta. 
 
 
Ustalono jednogłośnie opłatę w wysokości 1.000 zł. 
p.Wójt – poinformował, Ŝe otrzymaliśmy z Warmińsko-Mazurskiej Agencji Rozwoju  
               Regionalnego S.A. w Olsztynie propozycję wzięcia udziału w międzynarodowym  
               projekcie p.n. „Współpraca terytorialna samorządów Warmii i Mazur z regionem  
               Umbria – Włochy” , w związku z powyŜszym musimy wytypować delegata spośród  
               radnych, który weźmie udział w wizycie studyjnej  
 
Do wzięcia udziału w w/w wizycie zaproponowano p. Jolantę Kuczyńską, która wyraziła zgodę.  
 
p.E.Puzio – wystąpił z zapytaniem, w której miejscowości  w tym roku planowane są doŜynki  
                    gminne  
 
p.Wójt – poinformował, Ŝe doŜynki planowane są na dzień 11 września br. w Rogiedlach  
 
p.P.Trojan – stwierdził, Ŝe na nadzór inwestorski oraz usługi geodezyjne wydawane są dosyć  
                     wysokie kwoty, czy nie lepiej  podpisać umowę kompleksową na usługi geodezyjne  
                     z jedną firmą  
 
p.W.Michańczyk – wyjaśniając poinformował, Ŝe nie mamy duŜo usług geodezyjnych,a geodeta,  
                                który nas obsługuje jest naprawdę bardzo tani, tańszy niŜ firmy prowadzące  
                                usługi kompleksowe, ponadto takie firmy znają się z firmami wykonującymi  
                                usługi, a to juŜ nie jest dobre  
 
 
Ad.7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  
 
 
Protokół z ostatniej sesji przyjęto jednogłośnie. 
 
 
Ad.7. Zamknięcie obrad 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad  Przewodniczący Rady  dokonał zamknięcia XXXVI 
zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
Protokolant:        Przewodniczący Rady Gminy 
Elwira Łucka                                                                                                 
                                                                                                                        Paweł Miąsko  
                                              


